
Styremøte 11/9-16 

 

På Napoli 

Møtt: Rolf, Jostein, Fred, Anne Grethe, Lisa 

 

Agenda: Strategiplan for Nord Norge 

Rolf har vært kalt inn til et arbeidsmøte i forkant av møte i Harstad med DNT/NR/NNTF der de skulle 

lage forslag til Strategiplan for Nord Norge.  

Hestemateriellet må opp. Vi kommer til å miste kjøringer i Nord Norge neste år grunnet for lavt antall 

starthester i løpene.  

Transporttilskuddet mest sannsynlig tilbake fra 1/1-17.  

Kan det være en idé å ha innskuddsløp for unghester? 

Vi må ha et medlemsmøte etter 21/9 da DNT, NR og NNTF har hatt møte om strategiplan for Nord 

Norge, og framlegge planene for medlemmene.  

Herunder DNT sitt forslag om å selge banen på Fauske grunnet ikke forventet vekst i 

laget/hestematriellet, samt om vi blir nødt til å fusjonere med Bodø Travlag grunnet 

medlemsmassen?  

 

 

Lisa Johannessen ,sekretær.  

 

 

 

 


